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Z A P I S N I K 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v sredo, dne  

25. januarja 2023, s pričetkom ob 15. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 19 od 

skupno 20 članic in članov občinskega sveta. S potrditvijo mandata novi članici občinskega sveta  

pod 4.a točko dnevnega reda, se je skupno število članic in članov občinskega sveta povečalo. 

Izmed članic in članov občinskega sveta je svojo odsotnost na seji predhodno (pisno) opravičil Ivan 

KAJDIČ.  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 20 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ, Tomaž MUNDA, Miroslav 

NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko 

ŠAJNOVIČ, Karmen ZORKO VUKAN, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− uslužbenca občinske uprave: Boštjan FLEGAR in Simona PELCL; 

− zainteresirani občani; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje na spletni strani občine. 

Pred pričetkom seje je bilo vsem članicam in članom občinskega sveta na mize razdeljen tiskan 5. 

Priročnik za občinske svetnice in svetnike od Skupnosti občin Slovenije, vabilo na osrednjo 

občinsko prireditev ob slovenskem kulturnem prazniku, rokovnik in značka z grbom Občine Gornja 

Radgona.  

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika konstitutivne 1. seje občinskega sveta z dne           

15. 12. 2022  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik konstitutivne 1. seje občinskega sveta z dne 15. 12. 2022 ter 

povabila navzoče k razpravi. 

Branko Kocbek, član občinskega sveta je pri tej točki razpravljal o poročilu občinske volilne 

komisije (obravnavano na konstitutivni 1. seji), ki je bilo, po njegovem mnenju, potrjeno z 

napakami.  

Županja je pojasnila, da je v tej zvezi pristojna Občinska volilna komisija Občine Gornja Radgona 

in da je razpravo g. Kocbeka pri tej točki možno umestiti kot pobudo pri 5. točki dnevnega reda te 

seje, s čimer se je g. Kocbek strinjal.  

Prijav k razpravi o zapisniku več ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog 

sklepa.  



2 

Članice in člani občinskega sveta so nato  z večino glasov  (19 navzočih, od tega 17 ZA – 0 PROTI) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 8 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik konstitutivne 1. seje Občinskega 

sveta Občine Gornja Radgona, z dne 15. 12. 2022 v predloženi vsebini. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 2. redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 

objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Razpravljal je Tomaž Munda, ki je predlagal, da se na dnevni red te in tudi vsake seje občinskega 

sveta najprej uvrsti točka Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta ter šele nato ostale 

točke.  

Prijav k razpravi več ni bilo, zato je županja zaključila razpravo o predlogu dnevnega reda in v 

nadaljevanju pojasnila, da se v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta, kadrovske in 

mandatne zadeve prednostno obravnavajo takoj po sprejemu dnevnega reda. 

Nato je županja dala na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega 

sveta so soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika konstitutivne 1. seje občinskega sveta z dne 15. 12. 2022  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Mandatne in kadrovske zadeve 

a) Sklep o potrditvi mandata članici Občinskega sveta Občine Gornja Radgona za preostanek 

mandatne dobe ter slovesna prisega članice občinskega sveta 

b) Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 

c) Sklep o imenovanju stalnih delovnih teles občinskega sveta 

d) Sklep o razrešitvi sedanjih in imenovanju novih predstavnikov občine v svete javnih 

zavodov in nadzorni svet javnega podjetja 

e) Sklep o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

5. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

6. Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona 

7. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 53 navedenih 

nepremičnin v lasti občine, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste) 

8. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4:   Mandatne in kadrovske zadeve 

a) Sklep o potrditvi mandata članici Občinskega sveta Občine Gornja Radgona za 

preostanek mandatne dobe ter slovesna prisega članice občinskega sveta  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 
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Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 9 

Za preostanek mandatne dobe se potrdi mandat članici Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona, Karmen ZORKO VUKAN, roj. 2. 7. 1980, stanujoča Kajuhova ulica 16, Gornja 

Radgona.  
 

 

Županja je pozvala Karmen Zorko Vukan, članico občinskega sveta, da na podlagi 9. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona podpiše slovesno prisego, ki glasi:   

»Slovesno prisegam, da bom dolžnosti članice sveta opravljala vestno in odgovorno, spoštovala 

pravni red Republike Slovenije in Občine Gornja Radgona ter z vsemi močmi delovala za čast, 

blaginjo in razvoj Občine Gornja Radgona in njenih občank in občanov.« 
 

 

Županja je po podpisu slovesne prisege ge. Karmen Zorko Vukan čestitala za potrjen mandat in ji 

zaželela dobro delo. Nato je ugotovila, da se je s potrditvijo mandata povečala navzočnost na seji. 

Trenutno je bilo navzočih 20 od skupno 21 članic in članov občinskega sveta.  

b) Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 10 

1. Imenuje se Nadzorni odbor Občine Gornja Radgona, v sestavi:  

− Marija FLEGAR, Kocljeva ulica 13, 9250 Gornja Radgona 

− Marjan GOLOB, Črešnjevci 23, 9250 Gornja Radgona 

− Ivanka KALIČ, Panonska ulica 32, 9250 Gornja Radgona 

− Petra KAUČIČ, Orehovski Vrh 9, 9250 Gornja Radgona 

− Anica KOTNIK, Plitvički Vrh 20a, 9250 Gornja Radgona 

− Mateja PRAJNDL, Kunova 8, 9245 Spodnji Ivanjci 

− Ines ŽELKO, Simoničev breg 4, 9250 Gornja Radgona 

2. Pristojnosti nadzornega odbora so določene v Zakonu o lokalni samoupravi in Statutu 

Občine Gornja Radgona 

c) Sklep o imenovanju stalnih delovnih teles občinskega sveta 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 
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predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 

navzočih, od tega 19 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 11 

1. Za člane Odbora za finance in premoženjska vprašanja se imenujejo: 

− Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, kot predsednik odbora 

− Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, članica občinskega sveta, kot namestnica predsednika 

odbora 

− Karmen ZORKO VUKAN, članica občinskega sveta, kot članica odbora 

− Anton (Zvone) ROŽMAN, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Dušan ZAGORC, Partizanska cesta 37, 9250 Gornja Radgona, kot član odbora 

2. Za člane Odbora za družbene dejavnosti se imenujejo: 

− Mag. Marjan ŽULA, član občinskega sveta, kot predsednik odbora 

− Aleš DOMANJKO, član občinskega sveta, kot namestnik predsednika odbora 

− Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Katarina HAFNER, članica občinskega sveta, kot članica odbora 

− Aleksandra FEKONJA, Ptujska Cesta 24, 9250 Gornja Radgona, kot članica odbora 

− Vitomir (Vito) DUNDEK, Ilirska ulica 2, 9250 Gornja Radgona, kot član odbora 

− Ivanka HIBLER, Spodnja Ščavnica 13a, 9250 Gornja Radgona, kot članica odbora 

3. Za člane Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe se imenujejo: 

− Miran DOKL, član občinskega sveta, kot predsednik odbora 

− Dr. Polona KRALJ, članica občinskega sveta, kot namestnica predsednika odbora 

− Marko ŠAJNOVIČ, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, kot član odbora 

− Katja FRIDAU, Črešnjevci 129, 9250 Gornja Radgona, kot članica odbora 

− Gorazd KRIŠTOF, Ob potoku 12, 9250 Gornja Radgona, kot član odbora 

− Mihael BREZNIK, Črešnjevci 106, 9250 Gornja Radgona, kot član odbora 

4. Za člane Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se imenujejo: 

− Aleš DOMANJKO, član občinskega sveta, kot predsednik odbora 

− Branko KOCBEK, član občinskega sveta, kot namestnik predsednika odbora 

− Nina Elise REITER, članica občinskega sveta, kot članica odbora 

− Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, kot član odbora 

− Drago CETL, Spodnja Ščavnica 70, 9250 Gornja Radgona, kot član odbora 

− Marija FUJS, Lomanoše 52, 9250 Gornja Radgona, kot članica odbora 

− Albina KOCUVAN, (predstavnica Območne obrtno-podjetniške zbornice Gornja 

Radgona), Očeslavci 32, 9245 Spodnji Ivanjci, kot članica odbora 

5. Za člane Statutarne komisije se imenujejo: 

− Renata GJÜREČ, članica občinskega sveta, kot predsednica komisije 

− Dr. Polona KRALJ, članica občinskega sveta, kot namestnica predsednice komisije 

− Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, kot član komisije 

− Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, kot član komisije 

− David ROŠKAR, član občinskega sveta, kot član komisije 

− Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, kot član komisije 

− Mirko FERENC, Stavešinski Vrh 27 9245 Spodnji Ivanjci, kot član komisije 

6. V Komisiji za mandatna vprašanja, volitve, imenovanja, priznanja in nagrade se razreši 

član Aleš DOMANJKO in namesto njega kot članica komisije imenuje Karmen ZORKO 

VUKAN. 
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d) Sklep o razrešitvi sedanjih in imenovanju novih predstavnikov občine v svete javnih 

zavodov in nadzorni svet javnega podjetja 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 

navzočih, od tega 19 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 12 

1. Z dnem 25. 1. 2023 se članstva razrešijo in preneha mandat vsem dosedanjim članom, ki 

so bili kot predstavniki občine imenovani v svete javnih zavodov in nadzorni svet javnega 

podjetja, navedenih v tem sklepu. S tem sklepom imenovani novi predstavniki občine, se 

imenujejo za novo mandatno obdobje. 

2. Za člane Sveta javnega zavoda PORA, razvojna agencija Gornja Radgona se kot 

predstavniki ustanoviteljice imenujejo: 

− Vladimir (Vlado) DRVARIČ, Ob progi 11, 9250 Gornja Radgona 

− Primož BRUS, Črešnjevci 32A, 9250 Gornja Radgona 

− Marta NJIVAR, Police 94, 9250 Gornja Radgona 

3. Za člane Sveta javnega Zavoda za kulturo, turizem in promocijo Gornja Radgona se kot 

predstavniki ustanoviteljice imenujejo: 

− Slavko RAJŠP, član občinskega sveta, Plitvički Vrh 7, 9250 Gornja Radgona 

− Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, Čremošnikova ulica 8, 9250 Gornja Radgona 

− Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, Ob potoku 7, 9250 Gornja Radgona 

4. Za člane Sveta javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja 

Radgona se kot predstavniki ustanoviteljice imenujejo: 

− Aleš DOMANJKO, Črešnjevci 8, 9250 Gornja Radgona 

− Darja ZLATNIK, Simoničev breg 2, 9250 Gornja Radgona 

− Boštjan FLEGAR, uslužbenec Občinske uprave Občine Gornja Radgona 

5. Za člane Sveta javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Osnovna šola Gornja Radgona se 

kot predstavniki ustanoviteljice imenujejo: 

− Renata GJÜREČ, Aženski Vrh 14, 9250 Gornja Radgona 

− Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, Zbigovci 67, 9250 Gornja Radgona 

− Vladimir MAUKO, uslužbenec Občinske uprave Občine Gornja Radgona 

6. Za člane Sveta javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Antona 

Trstenjaka Negova se kot predstavniki ustanoviteljice imenujejo: 

− Sara SMRKE , Negova 112, 9245 Spodnji Ivanjci 

− Alenka ROJKO, Gornji Ivanjci 21, 9245 Spodnji Ivanjci 

− Marija KAUČIČ, uslužbenka Občinske uprave Občine Gornja Radgona 

7. Za člana Sveta javnega vzgojnoizobraževalnega zavoda Glasbena šola Gornja Radgona 

se kot predstavnik ustanoviteljice Občina Gornja Radgona imenuje: 

− Branko KOCBEK, Lomanoše 24, 9250 Gornja Radgona 

8. Za članico Sveta javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona se kot predstavnik 

ustanoviteljice Občina Gornja Radgona imenuje: 

− Ingeborg (Inge) IVANEK, Panonska ulica 3, 9250 Gornja Radgona 

9. Za člana Sveta javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona se kot 

predstavnik ustanoviteljice Občina Gornja Radgona imenuje: 

− Davorka MAKOVEC, Hercegovščak 35, 9250 Gornja Radgona 
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10. Za člana Sveta javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota se kot predstavnik 

ustanoviteljice Občina Gornja Radgona imenuje: 

− Karmen ZORKO VUKAN, Kajuhova ulica 16, 9250 Gornja Radgona 

11. Za člana Nadzornega sveta javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. se kot 

predstavnika družbenika Občina Gornja Radgona imenujeta: 

− Dušan ZAGORC, Partizanska cesta 37, 9250 Gornja Radgona 

− Daniel ZORKO, Dolič 71a, 9263 Kuzma (Očeslavci 3, 9245 Spodnji Ivanjci) 

e) Sklep o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš DOKL, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, 

imenovanja, priznanja in nagrade. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 13 

1. Ustanovi se občinski Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v sestavi: 

− Bogdan ŠAJNOVIČ, Vrtna ulica 5, 9250 Gornja Radgona, kot predsednik sveta 

− Janez (Janko) KRALJ, Črešnjevci 81a, 9250 Gornja Radgona, kot namestnik 

predsednika sveta 

− Stanislav (Stanko) SAKOVIČ, Partizanska cesta 28, 9250 Gornja Radgona, kot član 

sveta 

− Jožef (Jože) IVAJNŠIČ, Ulica Marije Rožman 9, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Karel KLOBASA, Police 86, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Bojan BELNA, Police 96A, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Vladimir CVETKOVIČ, Simoničev breg 4, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Ivica FARTEK, Ob potoku 7, 9250 Gornja Radgona, kot članica sveta 

− Stanislav KLUBAN, Zagajski Vrh 8a, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Peter ŽNIDARIČ, Črešnjevci 200, 9250 Gornja Radgona, kot član sveta 

− Boštjan ŽIVKO, predstavnik Policijske postaje Gornja Radgona, kot član sveta 

2. Svet je ustanovljen za načrtovanje in usklajevanje nalog preventive in vzgoje v cestnem 

prometu na lokalni ravni Občine Gornja Radgona in opravlja naloge določene v Zakonu 

o voznikih (ZVoz-1). Za delovanje sveta se smiselno uporabljajo določila Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki veljajo za delovna telesa občinskega sveta. 

3. Svet šteje 11 (enajst) članic in članov. Mandatna doba sveta traja štiri leta.  

K tč. 5: Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je najprej seznanila članice in člane s ključno vsebino 17. člena Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Gornja Radgona, ki določa ravnanja in način podajanja vprašanj in pobud članic in 

članov občinskega sveta. Nato je pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  
 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je postavil naslednja tri VPRAŠANJA: 

1. »Nič novega ne bom povedal, saj sem zadevo že dvakrat napisal v svojem poročilu. Občani me 

sprašujejo kdaj bo prišlo do tega, da se bo na Partizanski cesti postavilo ogledalo, ker iz smeri 

Vrečova ulica težko prihajajo na cestišče in je seveda to zelo nevarno.« 
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2. »Kako dolgo še bomo čakali, da se postavi svetilka na novi avtobusni postaji? Ljudje, ki 

prihajajo zvečer pozno z avtobusom ali hodijo na avtobus, so v temi, razsvetljave še vedno ni. 

To smo se dogovorili že lani novembra, prejšnji župan je obljubil, da bo to čimprej urejeno. Če 

pogledamo malo nazaj, prejšnji mandat so v krajevnih skupnostih zgradili dvaindvajset solarnih 

luči. Vendar Krajevna skupnost Gornja Radgona ni dala zahtevka za nobeno, čeravno smo se o 

tem s prejšnjim županom pogovarjali. V mojem zadnjem poročilu sem ta dva primera tudi 

napisal.«  

3. »Kaj je z zgradbo »Elsa«? Občina Gornja Radgona plačuje že več kot leto dni posojilo za to 

stavbo. Ta zgradba je bila namenjena podjetju Komunala Radgona. Ne vemo kakšno je stanje, 

kako daleč so te zadeve sodniško urejene, ali se sploh bo to realiziralo. Malo je nerodna zadeva, 

saj bivši lastnik uporablja stavbo še vedno naprej, občina kot kupec pa plačuje stroške, mislim 

posojilo.«  

 

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI in postavil eno VPRAŠANJE: 
 

Pobudi: 

1. » Mogoče je prepozno za letošnji razpis, in sicer gre za javni razpis o podeljevanju pomoči za 

pospeševanje razvoja malega gospodarstva v občini Gornja Radgona. Podajam predlog, da se 

spremeni VI. člen Ukrep C, kjer piše: »Upravičeni stroški so stroški iz zgoraj navedenih alinej, 

ki so nastali in bili tudi plačani v obdobju od 01.01. do 30.09.. 

Predlagam, da se spremeni obračunsko obdobje od 1.1. do 31. 12., saj mali obrtniki, kateri morda 

odprejo svojo obrt po 30.9. nimajo možnosti kandidirati za sredstva, katera so potrošili do 

31.12.. Veliko obrtnikov tudi večje investicije dela bolj proti koncu leta, ko je bilanca stanja in 

uspeha že malo bolj jasna.«  

2. »Že tri leta, ga. Halozan ureja zadeve zaradi divjanja z avtomobili na cesti v Lastomercih. V 

zadnjih letih se je zgodilo tudi več prometnih nesreč, tudi s smrtnim izidom. Pobude so bile dane 

krajevni skupnosti, pa ni bilo odgovora. Podajam predlog, da se dopis gospe Mihaele Halozan, 

glede vzpostavitve cestne signalizacije poda na komisijo Sveta za preventivo v cestnem 

prometu, kjer se naj razmisli tudi o postavitvi ležečih policajev. V vseh teh letih čakanja se je 

stanje samo poslabšalo. Luknje so večje, ob strani ni več asfalta.  Edino kaj se je naredilo je to, 

da se je postavila tabla za avtobusno postajo.  

Vloga (kopija v prilogi pisne pobude) je bila posredovana na lokalno krajevno skupnost pred 

skoraj enim letom, a nisem zasledil, da se je to kdaj tudi obravnavalo na seji občinskega sveta.« 

G. Munda je obe pobudi podal tudi pisno in vsebina le-teh je v ta zapisnik pripisana k njegovemu 

(drugačnemu) ustnemu izvajanju.   
 

Vprašanje:  

»Občina je na koncu lanskega leta in pred koncem mandata dala ponudbo za odkup vojašnice na 

DUTB. Je kaj novega, so že kaj javili, da vemo, ali so ponudbo sprejeli, ali ne.« 
 

Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE: 

»V prostorih Krajevne skupnosti Spodnji Ivanjci imamo dva podnajemnika. Ker so potekle meritve 

strelovoda na obstoječi zgradbi in bi to bilo potrebno obnoviti, sprašujem kako naj to naredim, ker 

smo v začasnem financiranju in tega računa ne moremo plačati. Ker pa imam podnajemnike pa bi 

te meritve vseeno moral izvesti. Bil sem danes pri računovodkinji in ona odgovora ne ve. Lahko 

jim dam nalog, vendar sem s tem v prekršku. Sprašujem iz katerega naslova lahko pokrijem te 

meritve?« 
 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je najprej podprl pobudo g. Munde v zvezi z 

vzpostavitvijo cestne signalizacije v Lastomercih, nato je prosil, da se pri tej točki zapiše tudi 

njegova pripomba na zapisnik oz. na poročilo občinske volilne komisije, v nadaljevanju pa je podal 

še eno pobudo. 
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Pobuda, podana pri 2. točki dnevnega reda:  

»Kar se tiče zapisnika predhodne seje, verjetno je tako kot je. Ampak mi smo takrat potrdili 

poročilo občinske volilne komisije z napakami. Te napake se nanašajo na razglasitev oz. volitve v 

volilni enoti 3 (v KS Spodnja Ščavnica) in volilni enoti 5 (tudi v Spodnji Ščavnici). V teh dveh 

volilnih enotah se, to kar je tukaj zapisano v gradivu, število glasovnic ne ujema s številom tistih 

glasov, ki so jih dobili posamezni kandidati. Res je, da nismo dajali prevelike pozornosti krajevnim 

skupnostim, ampak to sem na koncu ugotovil sam, tudi povedal nekaterim ljudem in se mi zdi oz. 

želim vsaj tu neko vsebinsko razlago, zakaj je temu tako. Sam verjamem, da je mogoče neka 

napaka, lahko pa natolcujem tudi na kaj drugega. Recimo, da je to neka napaka in naj se ta stvar 

razjasni, kaj je to. Ravno jaz sem tisti, ki sem v primeru Lomanoš (bere podatke iz gradiva: 42, 42, 

žreb, plus 8 je 92, število glasovnic piše 104, 12 glasovnic piše razlike, tukaj v Spodnji Ščavnici 

pa verjetno štima število oddanih glasovnic, število veljavnih, število oddanih je 2.173, veljavnih 

168, ko pa sešteješ skupaj veljavnih glasov po kandidatih pa je 225). Tako, da naj nekdo to razišče 

in objasni za kaj to gre. Sicer smo to že potrdili, tudi sam sem glasoval za to.«  
 

Pobuda: 

»Na dan 1. konstitutivne seje občinskega sveta, 15. 12. 2022 smo bili tukaj (Gasilski dom Gornja 

Radgona) občani Lomanoš na podpisu zemljiškoknjižnih listin za projekt izgradnje kanalizacije v 

Lomanošah. Ljudje me sprašujejo, zakaj so bili pozvani samo lastniki zemljišč. Želel bi vedeti, oz. 

občani si želijo informacijo o tem projektu, če bo to v občinskih programih in popolno informacijo 

o tem projektu, kako daleč bomo to delali, ker je ta projekt zdaj že zmanjšan. Nekoč je bila mišljena 

trasa do Plitvičkega Vrha, kolikor je meni znano, pa je sedaj predmet obravnave samo vas 

Lomanoše in še to ne vseh hiš. Želim, da občinska uprava pripravi pravočasno in vsebinsko 

informacijo o tem projektu za občane Lomanoš v čim krajšem času.«  

 

Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je postavil tri VPRAŠANJA in podal eno 

POBUDO: 

Vprašanja: 

1. »Kako je s sklepom iz zadnje izredne seje občinskega sveta v prejšnji sestavi pod prejšnjim 

županom, ko je bilo potrjeno, da bo občina sofinancirala oz. vzela kredit za nakup cisterne? 

Kako je s tem sklepom in z njegovim izvajanjem?« 

2. »So se revidirali oziroma pregledali aneksi v zadnjih trenutkih, podpisani s strani prejšnjega 

župana za dela gradbinca v obrtni coni? Tam je bila vloga za aneks gradbinca, odgovorjeno je 

bilo v dveh dneh. Vloga je vsebovala tri stavke, da so slabi pogoji, da je dež … in da so se za 

približno polovico stroški povečali. Zanima me, kako je s tem aneksom oz., če je bilo to vse 

revidirano.«  

3. »Pred volitvami smo vsi govorili o stanju nove avtobusne postaje. Tudi sam sem pred časom 

nekaj krat uporabil avtobus za pot v službo in videl, da to dejansko avtobusni postaji sploh ni 

podobno. Ne moremo reči, da je to avtobusna postaja. Županji sem že predlagal eno rešitev, in 

sicer, da bi lahko zadevo vrnili v prvotno stanje, kot je bilo prej, in to zelo zelo hitro. Z nekimi 

pobudami, ki smo jih preverili na Direkciji za ceste, so rekli, da z zelo majhnimi posegi (le z 

označbami na cestišču) bi zadeva lahko prešla nazaj v staro stanje, vendar to ne morejo delati 

brez soglasja ali brez ustreznih sklepov. Lahko pa bi to bilo hitro. Rešitev, ki se kaže oz. je 

potrebna, vidim na vidiku zelo kmalu. Z županjo sva se pogovarjala, omenila, da so neki ukrepi 

oz. nadstreški predvideni na sedanji lokaciji, kar je gašenje požara. Stara lokacija bi lahko 

zadevo rešila za malo dlje časa, dokler se ne sprejme bolj celovita rešitev. Ali pa dajmo, naj se 

nekaj odloči na sedanji lokaciji, ampak nekaj konkretnega, da bo človek res stopil pod streho.« 
 

Pobuda: 

»Občutek imam, da v mestu Gornja Radgona ni nekih lokalov (razen Metropol ob Muri in še 

kakšen), kjer bi se lahko človek z veseljem na spomlad ali poleti usedel za kakšno kavico. Da boste 

vedeli o čem govorim, poskušajte asociirati na to, kar je v Radencih v parku ali pa recimo še v 

Expanotu Murska Sobota – zunaj so takšni mobilni lokali, mobilni kontejnerji. Predlagal bi 
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občinskemu svetu, da se izvede razpis za mobilne lokale, in sicer v našem parku pri našem 

vodometu. Mobilni lokal, ne vem, pet, štiri sedem marel, lokacija se mi zdi čudovita, avtomobili 

so vstran, lahko bi bilo zelo zelo prijetno.«  

 

Drugih vprašanj, pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in v nadaljevanju podala ustne 

odgovore, in sicer na:  

− vprašanje g. Njivarja glede objekta Elsa:  

Občina je najela kredit za 600.000 EUR, stanje je zatečeno, zadeva se rešuje s pomočjo pravne 

službe, je kompleksna in zelo ji je žal, da imamo premoženje s katerim ne moremo upravljati.  

− pobudo g. Munde glede javnega razpisa o podeljevanju pomoči za pospeševanje razvoja 

malega gospodarstva:  

Večkrat podan predlog v preteklosti in je na mestu, pred obravnavo proračuna pa se lahko 

predlog ustrezno vnese v dokumente.  

− vprašanje g. Munde glede odkupa vojašnice:  

Sprejet je le sklep občinskega sveta za vodenje pogajanj za nakup. V tem času je prišlo do 

preoblikovanja družbe DUTB in je vso premoženje preneseno na SDH, kjer uradniki vlogo 

občine še pregledujejo in čakamo odgovor.  

− vprašanje g. Žižeka glede težav z naročilom in plačilom meritve strelovoda s strani KS Sp. 

Ivanjci: 

V času začasnega financiranja je potrebno delovati zakonito, pojasnilo računovodske službe 

bo pa še podano.  

− pobudo g. Kocbeka glede podaje informacije o projektu izgradnje kanalizacije v Lomanošah: 

Kako dolgo je ta projekt planiran in kaj vse je v tej zvezi, lahko najbolje ve sam g. Kocbek, saj 

je bil ves čas v ustreznih organih lokalne skupnosti; izjemno pomembno za lokalno skupnost 

je, da se ta javna infrastruktura uredi, potrebno pa je vedeti, da gre za projekt večjih razsežnosti, 

zato je potreben premislek in sestanek s vsemi deležniki v prvem polletju tega leta.  

− vprašanje g. Farteka glede izvajanja sklepa občinskega sveta za kredit za nakup cisterne: 

Sklep se sedaj zaradi začasnega financiranja ne izvaja, ni pa bil mišljen kredit občine.  

− vprašanje g. Farteka glede aneksov za dela v industrijski coni;  

Za to govornico ne more pojasnjevati teh trditev, vodenje občine je prevzela 16. 12. 2022, želja 

je, da se praksa podpisovanja aneksov počasi zaključuje; to več ne bo praksa.   

− vprašanje g. Farteka glede avtobusne postaje:  

Lani meseca februarja so bile dane občinskemu svetu tri možne variante glede ureditve, 

odločitve je bilo potrebno sprejemati na hitro, primernih prostorov avtobusne postaje pa nismo 

uredili. Do tega stanja ni prišlo v enem dnevu, možnosti so bile, da se prostori uredijo, seveda 

se sedaj z rešitvami in problematiko spoprijemamo in jo rešujemo. 

 

Županja je nato povedala, da bo o finančnem stanju občine podala izjavo pri zadnji točki dnevnega 

reda te seje in da bodo na vsa postavljena vprašanja in podane pobude podani tudi pisni odgovori.  

K tč. 6: Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan FLEGAR, vodja oddelka v občinski upravi. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 

navzočih, od tega 19 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 14 
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Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona, s katerim od 1. 2. 2023 dalje nova vrednost 

točke znaša 0,0733 EUR.  

K tč. 7: Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 53 

navedenih nepremičnin v lasti občine, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan FLEGAR, vodja oddelka v občinski upravi. 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 15 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o pridobitvi statusa javnega 

dobra lokalnega pomena, s katerim pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena 53 navedenih nepremičnin, ki so v celoti last občine in predstavljajo javne površine 

ter so v naravi kategorizirane občinske ceste.  

K tč. 16: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

➢ Finančnem stanju Občine Gornja Radgona – pričela je z zavezo, da občane in občanke korektno 

obvešča o realnem stanju v lokalni skupnosti, ki ji sledi in želi v nadaljevanju predstaviti 

dejansko stanje občine, ki jo je z vodenjem prevzela 16. 12. 2022. Povedala je, da je ves čas 

poudarjala, da je za učinkovito in uspešno delo v občini bistvenega pomena pravočasna priprava 

proračuna, da je želela takoj pristopiti k pripravi proračuna za leto 2023, vendar je dosedanja 

analiza stanja, podkrepljena s podatki računovodske službe pokazala, da je prevzela tako stanje, 

ki ji v celoti onemogoča izpolnitev te najpomembnejše predvolilne obljube; ob sedanjih 

podatkih je preprosto nemogoče sestaviti realen predlog proračuna. Kar se financ tiče, je 

trenutno dejansko stanje v naši občini Gornja Radgona veliko bolj zaskrbljujoče, kot je 

predvidevala in kot si nekateri sploh lahko predstavljajo. Nadalje je podrobneje seznanila s 

stanjem na računu občine na dan 31. 12. 2022, ki je sledeče:  

− sredstva na računu dne 31. 12. 2022 znašajo 1.286.588,22 eur. Ta sredstva na računu niso 

razpoložljiva sredstva, ampak so namenska za modernizacijo cest (1.032,815,67 eur) in za 

pred financiranje projekta »Nadgradnja vodovodnega sistem C - 2. faza (253.772,55 eur). 

Obstaja verjetnost da se bo stanje obveznosti in stanje terjatev na dan 31. 12. 2022 za kakšen 

manjši znesek spremenilo.  

− Stanje vseh obveznosti na dan 31. 12. 2022 znaša 1.724.780,06 eur, prenesene obveznosti 

na ta dan pa znašajo 296.728,86 eur. 

− Zadolženost občine na dan 31. 12. 2022 znaša 9.191.251,76 eur; (za primerjavo: stanje 

zadolženosti v letu 2021 je bilo 7.513.478,91 eur, na dan 31.12.2020 pa 6.047.935,65 eur).  

Županja je nato povedala, da bo občina posledično na začasnem financiranju vsaj do konca 

meseca junija 2023. Izrazila je optimizem nad sanacijo stanja in navedla še poglavitne razloge 

za takšno stanje, in sicer, da je za to prvotno posledica večletnega izvrševanja proračuna na 

način porabe sredstev preko svojih zmožnosti in porabe sredstev, ki v tekočih proračunih niso 

bila zagotovljena. Pri bistvenih razlogih je izpostavila tudi predvideno prodajo OŠO, ki ni bila 

izvedena - kar je navidezno povečevalo proračun in izvedbo modernizacije cest na način, da se 
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je podpisovalo kar nekaj aneksov zaradi naknadnega spreminjanja in dodajanja ne planiranih 

odsekov, za kar ni bilo kritja v proračunu. Razlog je tudi podražitev gradbenih storitev v letu 

2021 in 2022, dvig cen za prevoze (regresiranje prevozov) in tudi način sprejemanja proračunov 

v zadnjih osmih letih (npr. za leta 2015, 2016, 2017, 2019, 2020 in 2021, ko so bila obdobja 

začasnega financiranja dolgotrajna, tudi pet in šest mesecev), kar se odraža v poslovanju občine, 

otežuje njeno normalno delovanje, otežuje delovanje javnih zavodov, odraža se v časovnici 

oddajanja javnih naročil za naše ceste in v kolikor se takšno stanje iz leta v leto ponavlja, je 

delovanje dosti težje in načrtovanje investicij zelo težko. S tem je zaključila informacijo o 

finančnem stanju občine in poudarila, da je in bo njena temeljna naloga in dolžnost, da obvešča 

javnost o realnem stanju v občini. 

➢ Dogodkih, srečanjih, sejah in sestankih, na katerih je bila prisotna: ustanovne seje petih 

krajevnih skupnosti v občini, seja sveta ustanoviteljic JP Prlekija, Dan obrtne zbornice, 

razgovori z direktorji javnih zavodov v občini, politična koordinacija, razgovori s številnimi 

občani in predstavniki društev, Trstenjakov pohod, srečanje s poslanko Vero Granfol, kronanje 

vinske kraljice, seja programskega sveta sejma AGRA, Čajanka Knjižnice Gornja Radgona in 

na njej izraženih željah otrok po čisti in varni občini ter avtobusni postaji s streho. 

➢ Odločitvi, da bo s 1. februarjem 2023 za podžupana imenovala Mirana DOKLA, za 

koordinatorja za cestno infrastrukturo pa bo imenovala Antona ROŽMANA.  

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

16.20  uri zaključila 2 . redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 

 

 


